
Zápis KMČ č. 15 – Nové Sady ze dne 24. 11. 2008 
 

 
Přítomni:  
Mgr. Antonín Staněk Ph.D. (předseda), Mgr. Gabriela Medveďová (tajemník), Jiří Stříž, Mgr. 
Milan Langer, Mgr. Zdeňka Vamberová, Jiří Kracík 
 
Omluveni: 
 Mgr. Richard Šrámek Ph.D., Ing. Vít Pachta, Lubomír Coufal 
 
Občané MČ č. 15 dle podpisové listiny 
 
Program: 
 

1. Zahájení 
2. Otevřena ulice Dolní Novosadská 
3. Řešení závažných nedostatků stavebních prací. 
4. Různé 

 
 
Ad 1) 
 
Předseda KMČ č. 15 zahájil jednání v 17.30 
 
 
Ad 2) 
 
Ulice Dolní Novosadská je znovu průjezdná 
 
Připomínky občanů: 
 
1. Občané žádají městskou policii o omezení rychlosti na znovuotevřené ulici Dolní 
Novosadská. 
 
Vyjádření KMČ. 
Předseda KMČ vznese požadavek MP na omezení rychlosti v této ulici 
 
2.Problém přechodů pro chodce na ul. Dolní Novosadská. 
 
Vyjádření KMČ. 
Firma AHOLD se nabídla, že nechá vybudovat přechod pro chodce na vlastní náklady. 
 
 
Ad 3) 
 
 Na příští schůzi KMČ. Č 15 pozveme zástupce města, aby projednal připomínky přímo 
s občany. 
 
Ad 4) 
 



1. Na ul. Slavonínská je v důsledku stavebních prací přerušen chodník a jeho část je 
nahrazena panely. Toto místo je obtížně překonatelné pro vozíčkáře 

2. Do konce prosince máme možnost se vyjádřit k metodice územního plánu. Ing. M. 
Langer tak již učinil. Jedná se hlavně o bezbariérová řešení. 

3. Pan J. Stříž upozorňuje na rozbitou skříňku u Alberta a neoprávněná výlep na naší 
skříňce na ul. Rožňavská. 

 
Vyjádření KMČ. 
Problém chodníku a skříněk budeme řešit. 
 
 
 
POZOR! Příští schůze KMČ č. 15 bude 8. 12. 2008 v 17. 30 na obvyklém místě. 
 


